

REGISTRATION / ANMELDUNG

46th ILAB-Congress Berlin

Libraries, Books, Collections, Art, and Culture in Berlin,

14-17 September 2026

www.rarebookweek.berlin



Company / Firma _____

Person 1 _____

Person 2 _____

Person 3 _____

VAT Number _____

Street / Straße _____

City Postcode / PLZ Stadt _____

Country / Land _____

Phone / Telefon _____

E-Mail _____

All members and associate members of the national ILAB associations are entitled to participate, as well as their family members and employees. The fee per person is **€ 1,450** net (plus VAT, which is reimbursable) and includes all costs for transportation, entrance fees, and meals. Please note that accommodation is not included and should be booked separately. Invoices will be sent after receipt of your registration. Please note: there will be no refunds for cancellations after **August 20, 2026**.

Berechtigt zur Teilnahme sind alle Mitglieder und assoziierte Mitglieder der nationalen ILAB-Verbände, deren Mitarbeiter und Familien. Teilnahmegebühr pro Person netto **€ 1.450,-** (plus MwSt. erstattungsfähig) beinhaltet alle Kosten für Transport, Eintrittsgelder und Mahlzeiten. Bitte beachten Sie, dass die Unterkunft nicht inbegriffen ist und separat gebucht werden muss. Rechnungsstellung erfolgt nach Eingang der Anmeldung. Bei Stornierungen nach dem **20. August 2026** ist keine Rückzahlung möglich.

Send your registration to: info@rarebookweek.berlin

Senden Sie Ihre Anmeldung an: info@rarebookweek.berlin

Date and place / Datum und Ort _____

Signature / Unterschrift _____

Please submit any dietary requirements:
Bitte geben Sie an:

I am / Ich bin: Vegetarian Vegan
Gluten-free Lactose-free

Please keep me informed by e-mail. / Bitte halten Sie mich per E-Mail auf dem Laufenden.

Verband Deutscher Antiquare
Geschäftsstelle Norbert Munsch
Seeblick 1 – 56459 Elbingen
Tel.: +49 (0)6435 909147